
SAMSKI DOMOVI
- SKUPEN DOGOVOR

V naselju Nove Jarše, kamor se je v zadnjih petih letfli
priselilo nad 3000 prebivalcev, je perečih več problemov, ki
otežkočajo življenje in delo prebivajcev. To so osnovna prc-
skrba, zdravstveno varetvo, osnovno šolanje in vaistvo ter
skupne rekreacijske površine in naprave.

Poseben problem pa je pet že
zgrajenih samskih 'domov, v ka-
terih za samce ni poskrbljeno,
da bi se v prostem času lahko
kulturno in fizično rekreirali.
Organizacije združenega dela
oziroma TOZD na območju KS
zaposlujejo skoraj 3500 delav-
cev. Na pobudo družbenopoli-
tičnih organizacij in KS smo 4.
februarja organizirali sestanek z
vodilnimi tovariši iz delovnih
organizacij Javna skladišča,
Interevropa, obe DE Gradisa,
SAP, Emona in Vektor; pogre-
šali smo le predstavnike iz ZK
Žito. Tovariši Tratnik, Zupan-
čič in Kos so predstavili naselje,
njegove probleme in program
krajevne skupnosti ter omenili
način srednjeročnega programi-
ranja, na tej podlagi pa tudi raz-
grnili predlog reševanja večjih
problemov in bodočega financi-
ranja. V odgovorih tovariša
Borštnarja in drugih predstavni-
kov smo ugotovili, da so organi-
zacije združenega dela zelo za-
interesirane za reševanje živ-
ljenjskih problemov v Novih
Jaršah.

Vsem je pred očmi delovni
človek-občan med delom in po

njem v kraju bivanja. Nespomo
je, da moramo vse probleme re-
ševati skupaj, saj delamo zase
kot za našo socialistično skup-
nost.

Problem boljše zdravstvene
oskrbe v naselju bomo reševali
skupaj in Javna skladišča so
prevzela organizacijo povečanja
oziroma razširitve ambulant,
tako da bi imeli do tedaj, ko
bomo zgradili nov zdravstveni
dom, več ambulant za splošne
proglede in posebno zobno
ambulanto. Za bolne otroke pa
bo krajevna skupnost s po-
tnočjo Gradisa in ZD Ljubljana
preuredila trisobno stanovanje v
centru naselja za otroško ambu-
ianto. Reševanje osnovne pre-
skibe v naselju bo skupaj s KS
prevzela Emona in bo njen
predstavnik vodil posebno ko-
misijo skupaj s potrošniškim
svetom. Zgomja samopostrežna
trgovina bo razširjena že letos.

Glede samskih domov oziro-
ma nameravane gradnje Še ene-
ga za 700 samcev - naselje bi
tedaj imelo kar okrog 20 %
samskih delavcev od skupnega
števila prebivalstva — se je za-
dolžil Gradis, da skupaj z inve-

stitoiji najde najboljšo lokacijo
za gradnjo takšnega doma, ki
naj bi imel tudi rekreacijske po-
vršine z igrišči. Ni še določeno.
da bi tak dom moral stati prav v
našemnaselju in predlagali smo.
da bi morda bolj ustrezala loka-
cija na prostoru poleg ŽK. Žito.
saj bi tak dom moral imeti tudi
samopostrežno restavracijo za
delavce. Pa tudi odhod na delo
in iz dela bi bil prikladnejši, saj
bi stal dom poleg omenjenih
organizacij združenega dela in
nedaleč od industrijske cone,
kamor bodo delavci tudi hodili
na delo. Sklenili smo tudi, da
bodo takšni delovni sestanki v
bodoče vsaka dva meseca. V ne-
kaj dneh bodo imenovane ko-
misije, ki bodo pripravile kon-
kreten program v zvezi s sklepi
tega sestanka.

Pogovorili smo se tudi o so-
delovanju pri delu krajevne sa-
mouprave, ko bodo delegati v
zboru delegatov KS iz omenje-
nih organizacij združenega dela
morali postati dejanski ambasa-
dorji povezave, zagovorniki in
razlagalci programa KS. Le tako
bo tudi v praksi zaživelo obliko-
vanje občanovega interesa ter
njegova družbena angažiranost
od krajevne skupnosti pa vse do
njegovega delovnega mesta in
obratno. Potem bomo zado-
voljni in solidami vsi skupaj.

To pa je bil tudi cilj nasega
razgovora, ki je vsaj na začetku
popolnoma uspel.
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